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 БЕОГРАД - Пошто је проблем Косова нечувен, јер никоме у миру нису отимане земље
као што неки желе да учине Србији, ми морамо да проналазимо и досад непозната
решења и мере, као што су повлачења признање независности јужне српске покрајине,
изјавио је потпредседник СПС, историчар Предраг Марковић.

  "Једна таква мера је "отпризнавање" које спроводи Ивица Дачић. Међународна
дипломатија још нема назив за ту оригиналну акцију", рекао је Марковић у интервјуу за
данашњи "Курир".

  

Он је додао да нервоза косовских Албанаца и њихових покровитеља показује колико је
тај "Дачићев изум погодио у нерв".

  

"Такве оригиналне методе треба да пронађемо и за све друге видове одмрсивања
косовског чвора. Али потребни су искусни играчи. Страни новинари су ми причали како
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Дачићев шарм и оштроумност буше тамо где не помажу товари Пацолијевог блага",
истакао је Марковић.

  

Упитан да ли је СПС спреман за евентуалне парламентарне изборе ове године, он је
рекао да одлични резултати на многим местима, као што су Врбас, Кладово, Арађеловац,
показују добру партијску кондицију.

  

На питање да ли су социјалисти задовољни сарадњом са СНС, Марковић каже да је на
врху државе сарадња изврсна.

  

"У време вишепартизма нисмо имали државнике који тако добро сарађују у борби за
интересе земље и народа као што је то случај са Вучићем и Дачићем. Има проблема на
нижим нивоима власти. Неки локални руководиоци мисле да све могу сами и да све
заслуге припадају само њима. Заборављају да нису капетани белих лађа, већ су на
душецима и шлауфима које у политичкој олуји на површину одржава само
реморкер-ледоломац "Александар Вучић", нагласио је Марковић.

  

(Танјуг)
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